



PARADE AUDITIONS – MADRID - SEVILLA (Spain)

CANDIDATES ARE NOT REQUIRED TO SUBSCRIBE PRIOR TO THE AUDITION DAY

Would you like to be part of our shows and events at Disneyland Paris? We are looking for candidates wishing to integrate our pool of ©Disney and/or MARVEL universe performers.

We are seeking:

> **CHARACTER PERFORMER (F/M)**: spatially aware, energetic, creative with good physical stamina.

> **CHARACTER & PARADE PERFORMERS (F/M)**: spatially aware, energetic, creative with good physical stamina. A good level of dance is required through significant training and/or stage experiences. Classical/modern jazz style.

These positions require heights between 137cm and 193cm.

Are you dynamic, creative, meticulous and punctual; do you love being part of a team in a multicultural environment?

If you are drawn to the artistic world, your experience in animation, dance or acting could enable you to be part of our magical experiences which make dreams a reality for our guests.

Join one of the biggest stages in Europe in applying to one of our auditions

Contract type:

These positions are open for **short-term and open-ended contracts**.

Contract start dates available through a six-month period following the audition. Short-term contract lengths are **for a minimum of 4 months**.

Housing possibilities are available.

Successful candidates requiring a Visa to work in France will be informed of the necessary application process.

These positions may include some night work and are subject to French law which requires candidates to be 18 years of age to legally work in France in accordance with the protection of young workers.

Our destination is required to adhere to the conditions of the Pass Sanitaire which is currently mandatory for all our visitors and is also required for some of our employees since the 30th of August 2021.

Audition Process:

- **STEP 1 –**

Prior to arriving at the audition venue, please visit [DisneyAuditions.com](https://disneyauditions.com) and click "**My_Profile**" to create a performer profile. This only takes a few minutes and will save you time on the day of your audition.

- **STEP 2 –**

On the day of the audition, one the Disneyland Paris representatives will be present **between 9.30am and 10.00am** at the entrance of the building to distribute timeslots for the day's audition. Additional information will be given on the day.

We are confident that we will be able to see the majority of candidates, however, please be aware that should the numbers go beyond our expectations, candidates will be attributed audition slots based on a "first come, first served" basis.

Candidates may be asked to stay until 7.00pm (at the very latest)

You will not be asked to prepare any audition material prior to your arrival.

In compliance with the Spanish Government's health and safety protocol you will be required to present a valid "Pass Sanitaire" in order to access the building and attend the audition.

Saturday 8th of October 2022

At 10.00 am

DANCE ESCOOL

Calle Prof. Waksman, 9

Madrid, 28036

SPAIN

Subway :

 *Line 10 – Santiago Bernabéu*

 *Line 10 - Cuzco*

Saturday 15th Of October 2022

At 10.00 am

ON DANCE STUDIOS SEVILLA

Avenida Montes Sierra 21

SEVILLA, 41007

SPAIN

AUTOBUSES 27 / B4/ A3

Please note that any travel expenses incurred will not be covered by Disneyland Paris

About Disneyland Paris

As the leading European company in entertainment, we create and produce the most Magical shows, parades and festivals throughout the year on 16 different stages.

As a Cast Member at Disneyland Paris team, you share our philosophy and become part of a community of professional artists (F/M) and technicians (F/M). This is your chance to work with the most advanced technical and artistic means in the world. Begin your new adventure and become part of this unique experience filled with memories that will last a lifetime.

Recommended attire:

- ***For the audition, please wear comfortable clothing (to participate in a movement sequence).***
- ***The wearing of face masks will be obligatory for all on the day of the audition (Only surgical and FFP2 masks will be permitted. Candidates wearing fabric masks will not be allowed to enter the building).***
- ***Minimal personal belonging (the changing rooms will be inaccessible)***
- ***The audition will take place in small groups in adherence to the social distancing recommendations. These may vary, depending on the activity that is taking place and the size of the audition room. We would like to thank you in advance for your patience should there be any delays. This could potentially occur due to the cleaning of the dance studio between each group.***
- ***Should you arrive early, you will be asked to wait outside the building until invited inside by one of the Casting Team or representatives.***
- ***If you are accompanied by friends or family, they will not be permitted to enter the building and will therefore need to wait outside.***
- ***We ask that you follow the safety instructions given by the Casting Team or representative welcoming you upon your arrival.***

To maintain social barriers:

- ***Keep a minimum distance of 1 meter from other people***
- ***Clean your hands when entering and leaving the building (ideally with soap, if not, with the use of antibacterial gel. Gel will be provided for you at the entrance of the building along with the entrance of the dance studio).***
- ***Avoid all contact with others, including shaking hands or kissing or interacting with others during the audition itself.***
- ***Avoid touching your face.***

If you notice any of the following symptoms before coming to the audition:

- ***Fever (a temperature above 38°) or other fever related symptoms.***
- ***A cough***
- ***A sore throat***
- ***Breathing difficulties or a heavy feeling around the chest area.***
- ***Unexplainable muscle pain***
- ***Headaches***
- ***A loss of taste or smell***
- ***If you have been in contact with anyone that has contracted Covid-19 within the last 7 days (and has not completed their self-isolation period).***

Please **stay at home** and do not attend our audition.

[Información sobre ayudas a la movilidad EURES](#)



AUDITIONS PARADE – MADRID (Espagne)
AUCUNE INSCRIPTION REQUISE AVANT LE JOUR DE L'AUDITION

Vous souhaitez participer aux spectacles et événements de Disneyland Paris ? Afin de renforcer notre vivier de talents des univers ©Disney et/ou MARVEL, nous recherchons des artistes de complément et artistes interprètes parade.

Descriptif de postes:

> ARTISTE DE COMPLÉMENT (F/H): aisance corporelle, dynamisme, créativité et endurance physique.

> ARTISTE INTERPRÈTE PARADE (F/H): aisance corporelle, dynamisme, créativité et endurance physique ainsi qu'un bon niveau de danse par le biais de formations et/ou d'expériences scéniques significatives. Style classique / modern jazz.

Ces deux postes ci-dessus nécessitent de mesurer entre 137cm et 193 cm.

Une expérience en animation, en danse ou en comédie serait un plus.

Vous faites preuve de dynamisme, créativité, rigueur et ponctualité ; vous aimez le travail en équipe dans un univers multiculturel et êtes attiré(e) par le domaine artistique, intégrez nos rendez-vous magiques et immortalisez le rêve dans le regard de nos visiteurs.

Rejoignez une des plus grandes scènes d'Europe en vous présentant à une de nos auditions.

Type de contrat:

Ces postes sont ouverts aux contrats CDD ou CDI.

La date de début des contrats peut aller jusqu'à 6 mois après l'audition.

La durée des contrats CDD est d'**au minimum 4 mois**.

Des possibilités de logement peuvent être proposées.

Les candidats retenus qui nécessiteraient un visa pour travailler sur le sol français recevront les détails nécessaires sur les démarches à suivre.

Ces postes s'adressent à des candidats majeurs ou assimilés, compte tenu des horaires de nuit pratiqués et de la réglementation du travail protégeant les jeunes travailleurs.

Notre destination est soumise à l'obligation du Pass sanitaire pour tous nos visiteurs ainsi que pour certains de nos salariés depuis le 30 août 2021.

Processus d'audition

- **ETAPE 1**

Avant de vous rendre à l'audition de votre choix, merci de créer votre profil candidat sur [DisneyAuditions.com](https://disneyauditions.com) et de cliquer sur "**Mon Profil**" pour créer votre profil ou le mettre à jour. Cela ne vous prendra que quelques minutes qui vous feront gagner du temps le jour de votre audition.

- **ETAPE 2**

Le jour de l'audition, un représentant de Disneyland Paris sera présent **entre 9h30 et 10h00** à l'entrée du bâtiment afin de distribuer des horaires de passage pour l'audition.

Nous sommes confiants d'être en mesure de recevoir une majorité des candidats durant les 2 jours d'auditions annoncés, cependant, sachez que si les chiffres dépassent nos attentes, les candidats se verront attribuer des créneaux d'audition sur la base du « *premier arrivé, premier servi* ».

Merci de prévoir une disponibilité jusqu'à 19h00 au plus tard.

Aucune préparation préalable ne vous sera demandée.

Compte tenu des mesures sanitaires en vigueur en Espagne, un Pass Sanitaire valide vous sera demandé pour accéder aux locaux de l'audition.

Saturday 8th of October 2022

A 10:00hs. (AM)

DANCE ESCOOL

Calle Prof. Waksman, 9

Madrid, 28036

SPAIN

Subway :



Line 10 – Santiago Bernabéu



Line 10 – Cuzco

Saturday 15th Of October 2022

At 10.00 am

ON DANCE STUDIOS SEVILLA

Avenida Montes Sierra 21

SEVILLA, 41007

SPAIN

AUTOBUSES 27 / B4/ A3

Merci de noter que le coût de déplacement pour cette audition n'est pas pris en charge par Disneyland Paris.

A propos de Disneyland Paris

Première entreprise européenne de spectacle, nous créons et produisons tout au long de l'année, sur 16 scènes différentes, un véritable festival de shows et parades, tous plus magiques les uns que les autres.

Rejoindre la troupe Disneyland® Paris, c'est choisir de partager une philosophie et collaborer avec une communauté d'artistes (F/H) et techniciens (F/H) riche d'horizons et de savoir-faire multiples. C'est vouloir se réaliser grâce à des moyens techniques, humains et artistiques reconnus mondialement. C'est se lancer dans une expérience de vie unique.

Instructions à suivre :

- Tenue souhaitée et conseillée pour l'audition : Jogging, baskets.
- Le port du masque sera nécessaire pendant la journée d'audition (masque chirurgical ou FFP2, pas de masque ne tissu. Les candidats portant un masque artisanal ne seront pas autorisés à entrer dans le bâtiment)
- Le minimum d'effet personnel (les vestiaires seront inaccessibles)
- L'audition se déroulera par petits groupes afin de respecter les recommandations de distanciations physiques en relation avec l'activité et les dimensions de la salle d'audition. Nous vous remercions par avance de votre patience si un léger retard dans le planning venait à se produire, la salle d'audition devant être nettoyée et aérée au départ de chaque groupe.
- Si vous arrivez en avance, il vous sera demandé d'attendre à l'extérieur des locaux qu'une personne de l'équipe vous invite à rentrer.
- Les accompagnants ne seront pas admis dans les locaux, ils devront vous attendre à l'extérieur.
- Veuillez respecter les consignes d'accès qui vous seront données par les équipes d'accueil.

Merci d'appliquer les mesures barrières :

- Respecter les distanciations physiques de 1 mètre.
- Se laver les mains à l'entrée et à la sortie au savon prioritairement ou au gel hydro alcoolique (du gel sera mis à votre disposition à l'entrée et à la sortie des locaux et de la salle d'audition).
- Ne pas s'embrasser, ni se serrer la main ou se faire des accolades durant votre audition
- Eviter de se toucher le visage

Si vous présentez un des symptômes suivant avant de venir en audition :

- De la fièvre (Sup à 38°) ou sensation de fièvre
- Une toux
- Un mal de gorge
- Des difficultés à respirer ou une sensation d'oppression dans la poitrine
- Des douleurs musculaires inexpliquées
- Des maux de tête inhabituels
- Une perte du gout ou de l'odorat
- Si vous avez été en contact avec une personne ayant contracté le Covid-19 au cours des derniers 7 jours et n'avez pas terminé la période d'auto-isolement requise

S'il vous plait, **RESTEZ chez vous**, ne vous présentez pas au casting.

[Información sobre ayudas a la movilidad EURES](#)